
 HK Island & Kowloon Secondary Schools Competition 
BOCHK Archery Cup 2020-2021 

 
 

Date: Girls: 13 July 2021 (Tuesday) 
Boys: 14 July 2021 (Wednesday) 

Time: 
 

09:00 - 11:20 / 11:20 – 13:40 / 13:40 – 16:00  
(One time slot per each grade. Players and their Teacher-in-charge/Team Manager (non-staff 
member) are required to leave the venue as soon as they complete their grade competition.) 

Venue: Siu Sai Wan Sports Ground 
System of competition: 1. Recurve Bow Event 

2. Individual event - Boys A, B, C Grade & Girls A, B, C Grade (NO Team event) 
 18m x 2 (Total 60 arrows) 
 40cm dia. 10 rings target face 

Entries: With reference to the reply slip of Intention of Participation* received,  
1. Each school may enroll at most FOUR archers in each grade. 
2. Entries should be entered by order of priority. 

3. Due to the limitation of the venue. should the number of entries exceed the capacity, 
entries will be admitted in the following order: 
i) The fourth archer in the highest number of entries among the grades will be 
eliminated. 
ii) The fourth archer in the following highest number of entries among the grades will 
be eliminated, and so forth. 

* “Intention of Participation” sent out on 19 April is used for estimating the number of participating schools only and 
will NOT be counted as an official application. Applications must be submitted via the HKSSF “Online Sports Entry 
System” http://sportsentry.hkssf.org.hk before the deadline. 
Registration Card: Participants MUST present his/her valid HKSSF Student Registration Card 2020–2021 

when reporting. 

Awards: Medals will be awarded to the top 8 archers of each event 
Entry Fee: $100 per participant. Please make cheque payable to “HKSSF-HKSSRC”. 
Team Manager: 1. School Staff or non-full-time staff member authorized by Head of School must 

accompany their team throughout the competition. Appointed non-full-time staff 
member must submit ‘Team Manager (non-staff member) Registration Form’ to the 
Federation Office 4 working days before assume duty. 

2. Team Manager can only represent ONE school throughout the competition. 
Uniform: Please refer to the General Rules of Inter-school Archery competition in Secondary 

Schools General Information Booklet of HKSSF item 4 “Uniform”. 
Inclement Weather 
Arrangement: 

Please refer to the General Rules of Sports Competition in Secondary Schools General 
Information Booklet of HKSSF item 6 “Inclement Weather”. In case of any cancellation 
due to inclement weather, entry fee will not be refunded. 

Important Dates: 1. Application Deadline: 1 June 2021 
Applications must be submitted via the HKSSF “Online Sports Entry System” 
http://sportsentry.hkssf.org.hk. Acknowledgement email and cheque should be 
mailed to the Federation Office (Add: Rm 203, 7 Carmel Village Street, Homantin). 
 

2. Competition Schedule & Target Assignment: 29 June 2021 
Competition schedule and target assignment will be arranged in accordance to the 
number of participants. Please go to www.hkssf.org.hk 【Inter-secondary Schools 
Sports Competition HK Island and Kowloon > Archery > Competition Information】 
 

3. Precautionary Measures and Special Arrangements: 29 June 2021 
Precautionary measures and special arrangements will be implemented to prevent the 
spread of COVID19. Please go to www.hkssf.org.hk 【Inter-secondary Schools Sports 
Competition HK Island and Kowloon > Archery > Competition Information】 

 
Lau Lok Man  Watson Ng 

                                                                                    Convenor  
To:   All member Secondary Schools (HK Island & Kln) 
Date:  14 May 2021 



2020-2021 年度  
港島及九龍地域中學校際比賽 - 中銀香港射箭盃 

 
比賽日期 ： 男子組  2021年7月14日 (星期三) 

女子組  2021年7月13日 (星期二) 

比賽時間 ： 09:00 - 11:20 / 11:20 – 13:40 / 13:40 – 16:00
(每時段將進行一個組別賽事。當所屬組別的賽事完成後，運動員及其領隊老師／非本校教
職員領隊，須盡快離開比賽場地。) 

比賽地點 ： 小西灣運動場 
比賽制度 ： 1. 反曲弓項目 

2. 個人項目 - 男子甲、乙、丙組 及 女子甲、乙、丙組 (不設隊際賽事) 

 18m x 2 (共 60 箭) 

 40 厘米五色十環 
比賽隊伍 ： 根據早前發出「參賽意向書」* 所收到的回覆， 

1. 每校可以各派四名學生參與男、女子，甲、乙、丙組。 

2. 應按照運動員參賽的優先次序填寫報名表。 

3. 由於時間及場地所限，如參加人數超越上限，將根據以下程序安排 

3.1 首先刪去參賽運動員最多的組別之各校第四位運動員； 

3.2 如仍超額者，則刪去其次參賽運動員最多的組別之第四位運動員，如此類

推，直至不超越上限為止。 
* 於4月19日發出的「參賽意向書」只作估算參賽學校及人數用途，並不會視為正式報名。如欲參加，
請在截止日期前於港島及九龍地域中學網上報名系統 http://sportsentry.hkssf.org.hk 完成報名。 

註 冊 證 ： 參賽運動員需於報到時出示有效之 2020-2021 年度運動員註冊證。 

獎  項 ： 各組個人成績前8名運動員可獲獎牌乙面。 

報 名 費 ： 每人壹佰元正。支票抬頭：“HKSSF-HKSSRC” 

領  隊 ： 1. 參賽運動員需由學校全職教職員或校長向體育聯會申請所授權的非學校教職員領
隊帶領出賽，直至比賽完結。「非本校教職員領隊申報表」需於執行領隊工作四個
工作天之前遞交至本會。 

2. 學校領隊不可於同一賽事兼任其他學校領隊。 
服  裝 ： 請參照中學體育運動比賽手冊，校際射箭比賽章則第4項「運動員比賽服裝」。 

天  氣 ： 請參照中學體育運動比賽手冊，比賽通則第 6項「天氣」。如比賽因惡劣天氣而取消，

報名費將不會退還。 
重要日期 ： 1. 截止日期：2021 年 6 月 1 日 

報名將經由「網上報名系統」http://sportsentry.hkssf.org.hk 提交，逾期恕不受理。

請將確認電郵連同報名費用之劃線支票寄回香港學界體育聯會(地址:九龍何文田

迦密村街 7號 203 室) 。 
 

2. 賽程及排靶表：2021 年 6 月 29 日 

賽程及排靶表將上載至學體會網頁。請登入 www.hkssf.org.hk【港島及九龍地域

中學學界體育比賽>射箭>比賽通告】。 
 

3. 防疫措施及特別安排：2021 年 6 月 29 日 

受 2019 冠狀病毒病疫情影響，比賽進行期間將實施防疫措施及特別安排。有關

安排將上載至學體會網頁，請登入 www.hkssf.org.hk【港島及九龍地域中學學界

體育比賽>射箭>比賽通告】。 

 
主  委     

  劉洛文  吳偉成  
致 : 港島及九龍地域中學會員學校 
日期: 二零二一年五月十四日 


